

Kaleidoscope City

Jasmine Mansbridge (b. 1978 in Brisbane, Australia)

Date: 4 December 2025 - 17 January 2026

Opening Reception: 4 December 2025 (Thursday) 6 - 8 pm

Venue: Soluna Fine Art, G/F, 52 Sai Street, Sheung Wan, Hong Kong



Jasmine Mansbridge, Kaleidoscope City, 2025, Acrylic on linen, 133 x 162 cm

Soluna Fine Art is proud to present *Kaleidoscope City*, the inaugural Hong Kong solo exhibition by Australian contemporary artist Jasmine Mansbridge. Deeply rooted in geometric art, Mansbridge constructs intricate visual worlds and distinctive compositions through her dynamic use of shapes, lines, and vibrant colours. Having visited Hong Kong multiple times, she infuses this new body of work with the city's dynamism and visual rhythm. Mansbridge's visual language consistently reveals her distinct artistic vision, transcending the boundaries of reality and inviting viewers to wander freely between the real and the imagined.

Alongside her paintings, Mansbridge presents *Thought Catcher*, a sculptural installation that engages viewers with their own image and presence, creating moments of contemplation that transcend cultural and linguistic boundaries. Aiming to connect the inner and outer worlds, *Thought Catcher* invites each viewer to envision their own utopia within its mirrored architecture. *Kaleidoscope City* embodies more than personal memory or experience; it is a meditation on universal values, human connection, and the infinite capacity of imagination. Through Mansbridge's artistic lens, we are invited to journey into a world that is dynamic, multifaceted, and luminous, much like the ever-shifting patterns of a kaleidoscope.





Kaleidoscope City will be on view at Soluna Fine Art from 4 December 2025 to 17 January 2026, with an opening reception on 4 December (Thurs) at 6 - 8 pm.

Please confirm your attendance here by clicking on the RSVP button.

About Jasmine Mansbridge

Jasmine Mansbridge (b. 1978 in Brisbane, Australia) is a self-taught artist known for her intricate geometry-based paintings that construct a striking architectural world. Despite the bold composition of symbols, lines and shapes, her paintings embody unexpected tenderness, reflecting her sensitivity to life and arousing the audience's attention to the undervalued everyday experiences. In addition to solo and group exhibitions, Jasmine has also completed commissioned and public wall art and installations in various cities like Melborune, Hong Kong and London. Her installation work has been exhibited at the National Gallery of Victoria, and featured in private collections.

About Soluna Fine Art

Soluna Fine Art is a gallery specializing in contemporary fine art and craft. Our mission is to revitalize multicultural aesthetics and philosophy by showcasing exquisite works by established and emerging artists with traditional values in contemporary dialogue. Works by artists represented by Soluna Fine Art can be found in private collections and institutions worldwide. Our annual program includes exhibitions, fairs, educational initiatives, and multi-disciplinary collaborations on an international level.



■ Soluna Fine Art

G/F, 52 Sai Street, Sheung Wan, Hong Kong

Opening hours: Tuesday - Saturday, 10 am - 6 pm (Closed on Public Holidays)

For press inquiries, please contact:

Bess Yung: bess@solunafineart.com or +852 2955 5166

Download Press Kit:

https://drive.google.com/drive/folders/1N9gjp 4fYkkuPDylg KGbax0NIZVXrSH?usp=drive link

Highlight Artwork Image:

https://drive.google.com/drive/folders/1L5F1I_GzTeV2qtJ-0xoWx25pdCtgl1VI?usp=sharing

Follow Soluna Fine Art:

Instagram (@solunafineart), Facebook (facebook.com/SolunaFineArt), Artsy (artsy.net/soluna-fine-art)





Kaleidoscope City

Jasmine Mansbridge (1978年生於澳洲布里斯本)

展出時間:2025年12月4日至2026年1月17日

開幕酒會:2025年12月4日(星期四)下午6時至8時

地點:香港上環西街52號地下 Soluna Fine Art



Jasmine Mansbridge, <Kaleidoscope City>, 2025, 塑膠彩麻布, 133 x 162厘米

Soluna Fine Art誠意呈獻澳洲當代藝術家Jasmine Mansbridge首個香港個展「Kaleidoscope City」。 Mansbridge的創作風格深植於幾何藝術, 擅長運用圖形、線條建立精妙構圖, 從多元的色彩碰撞之中帶出獨有的世界觀。多次訪港的經歷讓Mansbridge對香港充滿親切感及熟悉感, 憑著對這個城市的印象及情懷為是次展覽創作數幅以香港為靈感的作品, 以其獨有的風格和創意從巧妙的角度重新演繹這個城市的風景。其他繪畫作品同樣受生活中的所見所思而啟發, Mansbridge呈現的視覺表達皆凸顯其獨特的藝術性, 意圖跨越現實世界的局限, 在真實與想像之間的無盡之境中漫遊探索。

Mansbridge的創作形式從不設限,在繪畫作品以外亦帶來了名為「Thought Catcher」的裝置藝術作品。此立體結構系列一直變奏,以連繫內外在身心靈為核心,跨越種族、國籍的界限,希望在異地的觀者亦能築起屬於自己的烏托邦。是次展覽所盛載的不單止是藝術家的個人經歷與回憶,更蘊含著對宇宙及世界的祈願與祝福、關於普世價值及人生哲理的理解和反思。邀請各位透過如萬花筒般錯綜複雜、千變萬化的視角,一同走進藝術家筆下豐富多彩、璀璨絢麗的世界。

展覽將於2025年12月4日至2026年1月17日期間於Soluna Fine Art展出,並於2025年12月4日(星期四)展覽開幕當天下午6時至8時進行開幕酒會。

請透過連結內的RSVP按鈕確認出席。





關於Jasmine Mansbridge

Jasmine Mansbridge 1978年生於澳洲布里斯本,以自學習藝。作品以錯綜複雜的幾何圖形及象徵主義爲主,配搭鮮明色彩,建構出奇特的建築世界。符號、綫條與形狀的結構看似強烈,內裡卻蘊含溫暖細膩的情感,兩者之間的衝突展現了她對生活的敏銳觸覺,引起觀衆關注不被察覺的日常經驗。除了多場個展及聯展外, Mansbridge亦參與了墨爾本、香港、倫敦等地的公共壁畫及裝置藝術項目。其作品曾在維多利亞國立美術館展出,並被納入私人收藏。

關於Soluna Fine Art

Soluna Fine Art是一家精於當代藝術和工藝的畫廊,致力於展示成熟和新興藝術家兼備現代詮釋意義和傳統價值的作品,激發人們對多元文化美學和哲學的興趣。Soluna Fine Art 所代理的藝術家作品均被納入世界各地的私人收藏和機構。我們歷年的項目包括展覽、博覽會、教育計劃和國際的多元合作項目。



Soluna Fine Art

地址:香港上環西街52號地下

營業時間: 星期二至星期六 | 上午十時至晚上六時 (公眾假期休息)

任何媒體查詢, 請聯絡:

Bess Yung 翁溢詩: bess@solunafineart.com 或 +852 2955 5166

下載媒體資料:

https://drive.google.com/drive/folders/1N9gip 4fYkkuPDvlg KGbax0NIZVXrSH?usp=drive link

精選作品:

https://drive.google.com/drive/folders/1L5F1I GzTeV2qtJ-0xoWx25pdCtgl1VI?usp=sharing

關注 Soluna Fine Art:

Instagram (@solunafineart)
Facebook (facebook.com/SolunaFineArt)
Artsy (artsy.net/soluna-fine-art)

